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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 8/06 z dnia  21 
sierpnia  2006 r – godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Ocena przygotowań szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 

2006/2007 – godz. 10 15  
a. zabezpieczenie finansowe 
b. organizacja roku szkolnego 

3. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 29 
sierpnia  2006 r 

4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 6 spośród 7 osobowego 
składu Komisji, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

 
Radna nieobecna : Halina Lempek 

  
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
pro tokołu. 

 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.  
 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 7/2006 z dnia  22 czerwca  200 6 r 
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 7/2006  bez uwag. 
 

 
 
Ad. 2.  Ocena przygotowań szkół do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2006/2007  
a) zabezpieczenie finansowe 
b) organizacja roku szkolnego 

 
 

Na obrady Komisji przybyła radna: Halina Lempek. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- odczytał informację przekazaną przez Dyrektora ZOEAS  o 
przygotowaniu placówek oświatowych Gminy Ustka do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2006/2007. 
Treść informacji stanowi  z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
informację 

 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  przyjęła  
w/w informację. 

 
 
 

Ad. 3.      Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady  

 
 
- proj. uchwały w spr.  nadania tytułu „Honorowy 
Obywatel Gminy Ustka”  (Jan Leśny) 

 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 
- proj. uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zag. przestrz. dla działek Nr 120, 119, 
118, 117, 116, 7/1, 7/2, 7/3, 7/4, 7/5, 12/15, 47/2 oraz części 
działek Nr 46/3, 20, 12/21, 130, 47/3 i 127 połoŜonych w m. 
Poddąbie w gminie Ustka 
 
 
Obrady Komisji opuścił radny : Piotr Czerwonka. 
 
Po dyskusji i wyjaśnieniu Pani Architekt ,Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  terenu 
przeznaczonego pod z abudowę usługowo – 
mieszkaniową „Ustka – Zimowiska” na obszarze działek 
Nr 449 i 459 połoŜonych w miejscowości Zimowiska 
obręb  geodezyjny Grabno w gminie Ustka 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
   

- proj. uchwały w spr. . uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części  terenów 
obejmujących działki Nr 165, 166, 167, 168, 169, 170, 
171, 172, 173, 174, 175, 176/1 i 176/2 połoŜone   w 
obrębie  geodezyjnym Dębina w gminie Ustka 
 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr. uchwalenia „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka” ze zmianą dla części 
terenu  połoŜonego w obrębie geodezyjnym Wytowno w 
gminie Ustka  

 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek Nr 
146/1, 149, 150/1, 150/2, 218/1, 218/2, 218/3, 218/4, 218/5, 
218/6, 218/7, 218/8, 218/9, 218/10, 218/11, 218/12, 218/13, 
218/14. 218/15218/16, 219, 220/2, 220/3, 220/4, 220/5, 
220/6, 220/7, 220/8, 220/9 i 221/1  w obrębie  geodezyjnym 
Grabno w gminie Ustka  
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- w przedmiocie sprawy Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ wniósł 

zapytanie czy jest moŜliwość uwzględnienia propozycji zmiany 
planu w zakresie wprowadzenia dodatkowego odcinka drogi 
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Małgorzata Mikołajczak -Paszczyk 
-  wyłoŜoną wersję planu Państwo /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 

ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/  
zaakceptowali,  gdyŜ złoŜyli podpisy na projekcie planu. 

 
Projektant planu Pan  /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 

informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ przekazał mi swoją 

propozycję . Cały teren jest własnością prywatną  i wszystkie 

podziały w tym drogi są  wydzieleniami dróg wewnętrznych . 
Rozwiązania planu były wykonywane zgodnie z Ŝyczeniami 

właścicieli działek, które zostały uwzględnione. Państwo /*wyłączenie 

jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby/ składają tę uwagę dopiero dzisiaj.. Intencją 

tego Pana jest  rozwiązanie w zakresie wprowadzenia dodatkowego 

odcinka  – pasa komunikacyjnego o szerokości 8 m łączącego dwie 

drogi wewnętrzne na jego własnym terenie. Ze względów 

merytorycznych uwaŜam, Ŝe na tym etapie planu moŜna 

wprowadzić dodatkowe  wydzielenie  odcinka drogi wewnętrznej. 

Korekta ta nie spowoduje  istotnej zmiany ustaleń planu , a więc nie 

wymaga powtórzenia procedury planistycznej.. 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- czy  wprowadzenie tej zmiany do planu  nie spowoduje 
utrudnienia dla innych osób , Ŝe została wykonana boczna droga  

 
Projektant planu Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- będzie to dodatkowa droga wewnętrzna, która uzupełni system 
komunikacyjny . Plan nie rozstrzyga własności i nie ustala 

terminów, kiedy właściciel dokonuje podziału działek. 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- zwrócił się do  Pana /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/, by  złoŜył 

oświadczenie, Ŝe nie wnosi zastrzeŜeń do istniejącej drogi , a 

proponuje  wprowadzenie dodatkowego odcinka drogi wewnętrznej 

. W związku z powyŜszym proponuję  zmienić zał graficzny do 
planu w zakresie przeprowadzenia przez teren 3 MN drogi 
wewnętrznej o szerokości 8 m  łączącej teren 2 MN w okolicy 

projektowanego terenu 13 E.Traf  . 
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Projektant planu Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- na Sesję przygotuję proj. uchwały z uwzględnieniem tej korekty. 
  
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały z uwzględnieniem korekty zał. graficznego 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
Na obrady Komisji przybył radny Piotr Czerwonka. 
 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Par ku 
Wiatrowego Nr 1 w miejscowościach Duninowo, 
Wodnica w gminie Ustka  
 
 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Małgorzata Mikołajczak- Paszczyk 
- zgodnie z umową Pan projektant przygotował wszystkie materiały 

zgodnie z procedurą planu. Gmina dokonała czynności 

proceduralnych . 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- co będzie jeŜeli na Sesji projekt uchwały nie uzyska zatwierdzenia 
i zostanie odrzucony. Jakie będą konsekwencje . Nie było 

zobowiązania ze strony gminy  o przyjęciu tego planu. Wykonawca 
świadomie wiedział, Ŝe gmina nie utrudnia lecz nie gwarantuje 

Ŝadnych zobowiązań , Ŝe plan zostanie uchwalony. Jest ryzyko 
inwestora. 

 
 

Projektant planu Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- gmina moŜe przystąpić do sporządzenia planu i go uchwalić. Jest 

to jeden z planów, do którego gmina przystąpiła. Plan ten został 

uzgodniony ze wszystkimi instytucjami, wyłoŜony do publicznego 

wglądu . Procedura kończy się na Sesji  , gdzie radni  uchwalają ten 

plan , czy teŜ nie. Prawnych konsekwencji nie ma . Zobowiązanie 

moralne polega na tym, Ŝe gmina przystąpiła do sporządzenia tego 

planu. Gmina obiecuje, uchwalenie tego planu poprzez 
przystąpienie do jego sporządzenia. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- ile ma powstać wiatraków. Czy jest wiadomo, u kogo mają stanąć 

te wiatraki. Mieszkańcy składali protesty i co będzie jeŜeli posesja 
pewnej osoby jest otoczona przewidywanymi  kilkoma wiatrakami 

 
Projektant planu Pan ?*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 

o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- plan określa maksymalną liczbę wiatraków  tj. moŜe powstać nie 

więcej niŜ 18 szt.  W starej edycji planu , która nie mogła być 

realizowana ustalono konkretne lokalizacje wiatraków na działkach 
właścicieli . Obecny plan wyznacza tereny, na których przy 
spełnieniu określonych warunków mają być lokalizowane wiatraki. 

Nie uchwalamy konkretnej lokalizacji wiatraków. Na rysunku 
planu są dwa rodzaje oznaczeń tj. obowiązujące – prawo lokalne i 
informacyjne – proponowana lokalizacja elektrowni wiatrowych. 
Jest to przykładowe rozwiązanie , dla którego wykonuje się 

komputerową analizę akustyczną . Wykazana lokalizacja jest 

najbardziej prawdopodobna , poniewaŜ jest sprawdzona przez 

obecnego inwestora .  Ma potwierdzenia, Ŝe kaŜdy właściciel się 

zgadza , teren sprawdzony jest przez inwestora, Ŝe akustycznie jest  
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prawidłowy i jest technicznie dobrym układem, poniewaŜ inwestor 

decyduje jak wiatraki mają być rozmieszczone. Nie uchwalamy 
konkretnej lokalizacji.  

 
Małgorzata Mikołajczak -Paszczyk 
- wcześniejszą lokalizacją  parków wiatrowych  została uchylona  

nie ze względów merytorycznych lecz ze względów 

proceduralnych, poniewaŜ nie były powiadomione strony. Na 
spotkaniach w spr. farm wiatrowych Pan Wójt podkreślał, Ŝe 

wbrew uzasadnionej woli mieszkańców plan ten nigdy nie będzie 

uchwalony 
 
 
Pani /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ Przedstawiciel Inwestora 
- obecne rozplanowanie turbin wiatrowych jest efektem symulacji i 
wynikiem badań technicznych  

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- czy firma ta płaciła równieŜ mieszkańcom  pieniądze za 

ewentualne umoŜliwienie terenu. Są zastrzeŜenia, czyli wola 

mieszkańców jest negatywna 
 

Pani /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ Przedstawiciel Inwestora 
- firma nasza przekazywała pieniądze na doŜynki, na paczki dla 

dzieci na wniosek Rady Sołeckiej z Wodnicy. 
Na zapytanie radnej Marii Drzazgowskiej , Przedstawicielka 
inwestora  przedstawiła nazwiska osób, u których mają być 

wstępnie zlokalizowane turbiny na terenach , gdzie inwestor ma  

podpisane umowy dzierŜawy . 7 turbin  - to prywatni właściciele, a 

11 – Spółka. 
 

Projektant planu Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- do początku Br. na tym terenie obowiązywał plan miejscowy 

Parku Wiatrowego , gdzie było zaprojektowanych 36 turbin. Plan 

ten został zaskarŜony .  W tym planie były konkretne  wskazania  
lokalizacyjne, których znaczna ich część nie spełniała  

obowiązujących przepisów akustycznych. Plan ten był planem 

nierealnym i miał pewne wady . 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- w dniu 27 lutego br odbyło się spotkanie, na którym były złoŜone 

pewne zastrzeŜenia do planu. W jakim stopniu zostały 

uwzględnione zgłaszane protesty przy opracowywaniu obecnego  

planu   
 
 
Projektant planu Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- w dniu 27 lutego odbyła się dyskusja publiczna  nad 
rozwiązaniami planu, z której został sporządzony protokół. Uwagi 
złoŜone do planu to są pisma konkretnych osób z podaniem czego 
dotyczy uwaga .Jestem przygotowany do omówienia tych uwag.  
Natomiast z dyskusji publicznej nie zostały  uwzględnione Ŝadne 

uwagi poniewaŜ uwagi wpływają w formie pisemnej  do planu . To 

była dyskusja słuŜąca wymianie poglądów. 
Jest 14 uwag do planu, które moŜna zgrupować poniewaŜ niektóre 

dotyczą  podobnych zagadnień. 
 
 
Małgorzata Mikołajczak- Paszczk 
- pomimo tego, Ŝe nie wymaga tego procedura, wszystkie osoby , 
których  nie dotyczy plan bezpośrednio zostały poinformowane . 
Nie ma mowy o nie doinformowaniu. 

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- dlaczego nie zostały uwzględnione Ŝadne uwagi do planu 
 
 
Projektant planu Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- dokonał omówienia  uwag do planu zgodnie z uzasadnieniem  
przedłoŜonym do proj. uchwały 
   
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- patrząc na jakikolwiek protest naleŜy widzieć protest mieszkańca. 

JeŜeli powstaną turbiny, a mieszkaniec po pewnym czasie będzie 

chciał coś wybudować na swoim terenie, który znajduje się w 

strefie siłowni wiatrowych , to nie będzie mógł swojego 

zamierzenia zrealizować .  
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Projektant planu Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- w uzasadnieniu skierowanym do Wójta wykazałem, Ŝe sprawy 

odszkodowań wnoszone wobec inwestora  nie  są w kręgu 

zainteresowania gminy. Poprzedni plan w lutym Br stracił waŜność. 

W poprzednim planie lokalizacja 35 wiatraków była nierealna 

poniewaŜ przy obecnie planowanych 18 wiatrakach były problemy 

by izolinia nie zahaczała o istniejącą zabudowę mieszkaniową. 

Projektant ograniczył liczbę wiatraków do 18 , a inwestor uznał, Ŝe 

będzie szukał lokalizacji. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- na wszystkich spotkaniach i na Sesji padało pytanie czy 

opracowywanie tych planów to jest jakiekolwiek zobowiązanie 

radnych i zobowiązanie gminy. Padała odpowiedź, Ŝe nie , Ŝe jest 

to tylko ryzyko inwestora. My jako gmina nie ponosimy z tego 
tytułu Ŝadnych konsekwencji. Inwestor moŜe wiedzieć, Ŝe plan 

moŜe być nie uchwalony  i z tego tytułu nie ma prawnych 

konsekwencji i odszkodowania.  
 

 
Projektant planu Pan /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- trzeba brać pod uwagę czy to jest korzystne takie inwestowanie 

czy nie. Z przykładów w kraju i innych gminach to jest to 

inwestowanie , które  będzie się rozwijać. Nie musi to być w 

gminie Ustka. Motorem  przystąpienia gminy było to , Ŝe jest 

korzystne ze względu np. na przychody podatku. DuŜo gmin szuka  

takich inwestorów  
 

 
Pani /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/  Przedstawiciel Inwestora 
- ponadto zwiększy się zatrudnienie . Zatrudniamy osoby lokalne 

do wszystkich prac jakie mogą wykonywać 
 
 

Radny Edward Sasko 
- nie mówmy o tym, Ŝe przy tych inwestycjach będą pracować nasi 

ludzie poniewaŜ będzie firma ze swoimi pracownikami. 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- dlaczego Pan Burmistrz zaprasza naszych radnych na wizytację 

farm wiatrowych, a nie pisze ile uzyskał dochodów  z budowy 

wiatraków. Pisze tylko, Ŝe realizacja inwestycji przyczyniła się do 

promocji gminy. Rozgłos medialny przyciągnął turystów. Ponadto 

atutem gminy są starania o wpływy z turystyki oraz w mediacjach 

na temat wykorzystania środków  przyznawanych w ramach 

unijnych funduszy strukturalnych. Firma wspomagała finansowo i 

rzeczowo lokalne imprezy okolicznościowe i rzeczowo lokalne 

imprezy okolicznościowe, zabawy dziecięce oraz sfinansowała 

zakup sprzętu komputerowego dla szkoły. Pan Burmistrz  nic nie 

pisze ile skorzystała gmina. Taką pomoc jak tu przedstawiono to 

my uzyskujemy od naszych przedsiębiorców z terenu gminy. 
Farmy wiatrowe nie znajdują poparcia wśród społeczeństwa gminy 

i uwaŜam by  nie podejmować  proj. uchwały  w spr. lokalizacji parku 
wiatrowego  
 
 
Radny Stanisław Piłat 
- ja jestem za tym  by podjąć w/w uchwałę 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały 
 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  2 
Przeciw   -  3 
Wstrzymało się  -  2 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością  zaopiniowała 
negatywnie w/w proj. uchwały. 
Projekt uchwały nie uzyskał wymaganej większości 
głosów. 
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Obrady Komisji opuścił radny Piotr Czerwonka. 
 
 
-  proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy 2006 r. 
 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 
 

- proj. uchwały w spr. zmiany Uchwały Nr XXXVI/365/2006 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 czerwca 2006 r w spr. 
dochodów własnych jednostek budŜetowych 

 
 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia pomiędzy 
Gminą Ustka, a Gminą Smołdzino dotyczącego odbioru 
ścieków sanitarnych z miejscowości Komnino przez 
zbiorczy system kanalizacji sanitarnej zlewni 
oczyszczalni ścieków w Rowach na terenie gminy Ustka  
 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 



 
 

- 17 – 
 
 
 

Ad. 4.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Przewodniczący Komisji  przedstawił następujące pisma: 
 

 
Słupska Spółdzielnia Producentów Mleka  w Kobylnicy 
- dot. umorzenia naleŜności za przedterminowe zbycie prawa do 

uŜytkowania wieczystego ustanowionego na nieruchomości 

połoŜonej w m. Pęplino 
 

 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  0 
Przeciw   -  6 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaop iniowała negatywnie w/w wniosek. 
 
 
MG OPS w Ustce 
- prosi o zajęcie stanowiska w spr. udzielenia pomocy 3 rodzinom 

zamieszkującym w m. Objazda, które ucierpiały z powodu 

zdarzenia losowego – poŜaru , który miał miejsce dnia 20 lipca 

2006 r. W wyniku poŜaru rodziny zostały pozbawione dachu nad 
głową. 
 
 
Komisja proponuje udzielić pomocy kaŜdej rodzinie  w 
takiej samej wysokości jaką otrzymywali inni pogorzelcy. 
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 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w wniosek. 
 

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism : 

 
 

1. w spr. odpowiedzi na wniosek Komisji dot. (umycia) lamp 
oświetleniowych przy ul. Bałtyckiej Rowach. 

 
2. Prokuratur a Rejonowa w Słupsku -  postanowienie o 

zamknięciu śledztwa w spr. niedopełnienia obowiązków  
przez Wójta Gminy Ustka w trakcie naliczania i pobierania 
opłat adiacenckich. Na podstawie zebranego materiału 
dowodowego wniesiono akt oskarŜenia. 

 
3. Prokuratura R ejonowa w Słupsku -   postanowienie  o 

umorzeniu śledztwa w spr. przekroczenia w kwietniu 2001 
r w Ustce uprawnień przez Wójta Gminy i Skarbnika 
Gminy poprzez zawarcie umowy przystąpienia do długu w 
imieniu Gminy Ustka ze Spółką BETA-STYL i Bankiem 
PKO S.A w Słupsku  

 
4. Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za 

okres od 01-01-2006 r do 31-03-2006 r i za okres od 01-
01-2006 do 31-06-2006 r z terenu gminy Ustka 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 13 05  zamknął obrady Komisji.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 


